
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 11/2023 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 62/2023                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση της υπ’ αριθ. 9/2023 απόφασης της 

Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής 

Ανάπτυξης Δ.Βέροιας, περί τροποποίησης του 

κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και 

υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) της 

 

Σήμερα 22 Φεβρουαρίου του έτους 2023 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 17-2-2023 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 

τους Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η.Τσιφλίδης, 2) Β.Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 

Κ.Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6) Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 

Β.Λυκοστράτης, 9) Κ.Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) 

Α.Λαζαρίδης, 12) Α.Σιδηρόπουλος, 13) Α.Δέλλας, 14) 

Λ.Ασλανίδης, 15) Μ.Τζαφερόπουλος, 16) Γ.Μπατσαρά, 17) 

Ε.Κελεσίδης, 18) Κ.Βασιλειάδης, 19) Κ.Παλουκίδης, 20) 

Δ.Πυρινός, 21) Χ.Τσιούντας, 22) Ν.Λαζόπουλος, 23) 

Π.Παυλίδης, 24) Γ.Γουλτίδης, 25) Γ.Μιχαηλίδης, 26) 

Β.Στεφανόπουλος, 27) Κ.Θεοδωρίδης, 28) Δ.Τσανακτσίδης, 29) 

Δ.Ράλλη, 30) Χ.Τσολακίδης 31) Γ.Μελιόπουλος, 32) 

Ι.Τσαναξίδης. 

Σ.Τζήμα, Μ.Σουμελίδης, 

Ν.Αγγέλου, Χ.Κελεσίδης, 

Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 

Σ.Στουγιάννος, Π.Μουχτάρη, 

Γ.Δεμερτζίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Παπά, Η.Καραμήτσος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 

Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 

Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, 

Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές,  

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Δ.Τσανακτσίδης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 59/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 60/2023 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Τσαναξίδης  

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 61/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ.Τσολακίδης 

  



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 16-2-2023 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 

που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου 

Βέροιας με την αριθ. 9/2023 απόφασή του ενέκρινε την τροποποίηση του κανονισμού διάθεσης 

χώρων, υποδομών και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) της. 

Με τις διατάξεις των παρακάτω άρθρων του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) ορίζεται ότι: 

«Άρθρο 256 (Έγκριση αποφάσεων) 1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της 

κοινωφελούς επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 

δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 

ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 

στ) Τη σύναψη δανείων και 

ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 

3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση 

του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

«Άρθρο 257 (Κανονισμοί – Συμβάσεις) 1. Το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης 

συντάσσει υποχρεωτικά τους ακόλουθους κανονισμούς: 

α. Εσωτερικό κανονισμό υπηρεσιών, με τον οποίο καθορίζονται η οργάνωση, η διάρθρωση 

και οι αρμοδιότητες των υπηρεσιών της επιχείρησης, οι θέσεις του προσωπικού κατά ειδικότητα, 

καθώς και το ανώτατο όριο αυτού. 

β. Κανονισμό προσωπικού, ο οποίος καθορίζει την υπηρεσιακή κατάσταση αυτού, τα 

προσόντα πρόσληψης, τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις, καθώς και τις πειθαρχικές του 

ευθύνες. 

γ. Κανονισμό οικονομικής διαχείρισης. 

Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης μπορεί να συντάσσονται και 

άλλοι κανονισμοί, οι οποίοι κρίνονται απαραίτητοι για τη λειτουργία αυτής.(2..)». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 

έγκριση ή μη της με αριθ. 9/2023 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της ΚΕΠΑ, περί τροποποίησης 

του κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) της.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παυλίδης: Στην πρώτη παράγραφο αιτιολογείτε και αναφέρετε για παρουσιάσεις βιβλίων 

και συμφωνούμε. Το ίδιο δεν γίνεται όμως με τα σχολεία.  

Το ΚΟΙΣΠΕ δεν έχει ανάγκη το κυλικείο;  

Δεν γίνεται να σταματήσουν οι εκδηλώσεις, ούτε να γίνονται 3 φορές οι παραστάσεις. 

Όσον αφορά τους πολιτιστικούς συλλόγους, που όπως διαβάζω είναι 10 σύλλογοι, θα 

έρχονται σε αντιπαράθεση ποιοι θα  πάρουν πρώτοι την παραχώρηση; 

Δέλλας: Έχει γίνει μία εξήγηση μεταξύ των συλλόγων. Κάποιος σύλλογος είχε καταθέσει 3 

αιτήματα ώστε να παρουσιάσει 3 μέρες το δικό του πρόγραμμα και κάποιοι άλλοι 1 αίτημα. Ο εν 

λόγο σύλλογος θεωρούσε πως μπορεί να κάνει 10 αιτήματα γι’ αυτό διευκρινίζεται πως είναι για 10 

διαφορετικούς συλλόγους.  

Αν υπάρχει ανάγκη ενίσχυσης κάποιου συλλόγου που ετεροχρονισμένα θέλησε να ενταχθεί 

στους 10 συλλόγους που αναγράφουμε, μπορούμε να κάνουμε μία συνδιοργάνωση ώστε να 

στηρίξουμε τον εκάστοτε σύλλογο.  

Όσον αφορά τα σχολεία ήταν συνολικά 4 μέρες τον χρόνο για όλα τα σχολεία του Δήμου, 

συμπεριλαμβανομένου και του Μουσικού Σχολείου. Το καταστατικό του Μουσικού Σχολείου 

αναφέρει πως υποχρεούνται να παρουσιάσουν 3 παραστάσεις εντός του έτους. Καλό είναι να 

δώσουμε 3 ημέρες μόνο στο Μουσικό Σχολείο και οι υπόλοιπες 4 ημέρες να μοιραστούν στα 



υπόλοιπα σχολεία. Υπήρχε και μία αντιπρόταση και καλώς ψηφίστηκε που αναφέρει τα υπόλοιπα 

σχολεία να έχουν 5 μέρες. 

Παυλίδης: Συμφωνούμε σαν παράταξη για τις παρουσιάσεις βιβλίων. Στο Μουσικό Σχολείο 

να δώσετε όσες μέρες επιθυμεί. Στα σχολεία δεν πρέπει να είναι 4 οι ημέρες. 

Μελιόπουλος: Tι τροποποιήθηκε με βάση τον κανονισμό διάθεσης χώρων, υποδομών και 

υπηρεσιών; 

Δέλλας: Μέχρι σήμερα οι παρουσιάσεις βιβλίων από εξωτερικούς συγγραφείς 

πραγματοποιούνταν με αντίτιμο της τάξεως των 80€. Με αυτή την τροποποίηση οι παρουσιάσεις 

αυτές θα γίνονται χωρίς αντίτιμο. Η Δημόσια Βιβλιοθήκη έχει ένα αντίτιμο και θα μπορούσε να 

θεωρηθεί ως ανταγωνιστικό αλλά είναι μεγάλη η διαφορά της τιμής. Θεωρούμε σωστό να δίνονται 

δωρεάν οι αίθουσες για την παρουσίαση ενός βιβλίου διότι είναι μία κίνηση που προάγει τον 

πολιτισμό.  

Σε όλα τα σχολεία του Δήμου παραχωρούσαμε τις αίθουσες για 4 ημέρες. Είχαν το δικαίωμα 

δωρεάν παραχώρησης οποιασδήποτε αίθουσας 4 σχολεία. Επειδή το Μουσικό Σχολείο έπρεπε να 

διοργανώσει 3 εκδηλώσεις, οι 3 από τις 4 ήταν του Μουσικού Σχολείου, επομένως έμενε μία για το 

«τυχερό» σχολείο του Δήμου που θα έπαιρνε την αίθουσα δωρεάν.  

Η τροποποίηση αφορά ότι 3 μέρες θα έχει το Μουσικό Σχολείο, οπότε εντάσσεται σε άλλη 

κατηγορία το Μουσικό Σχολείο και 5 μέρες για όλα τα υπόλοιπα σχολεία. Συνήθως δεν χρειαζόμαστε 

περισσότερες ημέρες από αυτές τις 8 που βγαίνουν αθροιστικά.  

Μελιόπουλος: Είναι θετικές οι αλλαγές που αποφασίστηκαν από το Διοικητικό Συμβούλιο 

της ΚΕΠΑ. Εμείς ως Λαϊκή Συσπείρωση δεν αρκούμαστε όμως σε αυτό. Δεν τα καταψηφίζουμε. Θα 

ψηφίσουμε λευκό και ελπίζουμε να γίνει κάτι καλύτερο στο μέλλον. 

Μιχαηλίδης: Βρίσκω θετικές τις τροποποιήσεις όσον αφορά τον κανονισμό. Είναι για τα 

σχολεία μία ευνοϊκότερη ρύθμιση. Το Μουσικό Σχολείο εκ του νόμου θα πρέπει να έχει αυτή την 

ευκολία καθώς είναι σωστό αυτό που αναφέρθηκε και για τους Πολιτιστικούς συλλόγους.  

Σας υπενθυμίζω πως οι Πολιτιστικοί σύλλογοι που ζητούν τον Χώρο Τεχνών δεν ξεπερνούν 

σε αριθμό τους 6-7 και είναι συγκεκριμένοι. Οπότε με τους 10 συλλόγους, είμαστε καλυμμένοι. 

Σε αυτή την συνεδρίαση δεν μπορούμε να πλειοδοτήσουμε, σήμερα αυτό που μπορούμε να 

κάνουμε μόνο είναι να πλειοψηφήσουμε ή να καταψηφίσουμε για το συγκεκριμένο θέμα. Ψηφίζω 

θετικά γιατί πιστεύω ότι είναι όλο αυτό σε μία σωστή κατεύθυνση. 

Κ.Θεοδωρίδης: Θα δώσω λευκή ψήφο για το πρώτο σκέλος της απόφασης της ΚΕΠΑ και 

θα ψηφίσω υπέρ για τα υπόλοιπα δύο σκέλη 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης 

Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Κ.Θεοδωρίδης για το πρώτο σκέλος της αριθ. 

9/2023 απόφασης του Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης 

Δ.Βέροιας 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι επτά (27) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 

Η.Τσιφλίδης, Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, 

Β.Λυκοστράτης, Κ.Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, 

Λ.Ασλανίδης, Μ.Τζαφερόπουλος, Γ.Μπατσαρά, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, 

Δ.Πυρινός, Χ.Τσιούντας, Ν.Λαζόπουλος, Π.Παυλίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Β.Στεφανόπουλος, 

Κ.Θεοδωρίδης, Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 16-2-2023 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 

2.- Την υπ’ αριθ. 9/2023 απόφαση του Δ/κού συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με την 

επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας». 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν.4555/2018, 

του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και των άρθρων 256 και 257 του 

ν.3463/2006. 

 

 



Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 9/2023 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας», 

περί τροποποίησης του κανονισμού διάθεσης χώρων, υποδομών και υπηρεσιών (Κ.Δ.Χ.Υ.Υ.) της. 

 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 62/2023 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  

Β. Παπαδόπουλος  Σ. Παπά  

Σ. Ασλάνογλου  Η. Καραμήτσος  

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Μ. Τζαφερόπουλος     

Γ. Μπατσαρά     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Ν. Λαζόπουλος     

Π. Παυλίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Β. Στεφανόπουλος     

Κ. Θεοδωρίδης     

Δ. Τσανακτσίδης     

Δ. Ράλλη     

Χ. Τσολακίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 1-3-2023 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Μελιόπουλος 

Ι.  Τσαναξίδης 

  

  

  

  

  

  

  

  

 


